
 
 

Datum: 27. 1. 2014 
 
 
 
 
 

Zadeva: Zapisnik 2010-13  seje Komisije za alpinizem, ki je bila  v torek 14. januarja 2014, ob 17. uri  
v prostorih Planinske zveze Slovenije, Dvorakova 9, Ljubljana. 
 

Prisotni: Miha Habjan , Matej Kladnik in Jasna Pečjak , 

Ostali prisotni : Matjaž Šerkezi, Tone Škarja , Matej Planko 

Opravičeni: Rok Dečman, Alen Marinovič 

 

DNEVNI RED: 

1 -  Pregled zapisnika zadnje seje. 
2 – poročilo o delu med sejama 
3 -   Finance 2013 - stanje, finance 2014 
4 -  Razno 
 

Ad 1) 

Na zapisnik ni bilo pripomb. Realizirane so vse točke zapisnika. 

Sklep  2010-14.1.1 

Zapisnik je soglasno sprejet. 

 

Ad 2) 

Razpis za odprave je že odprt, zadnji rok za prijave je 17.januar 2014. 

Razpis za Zbornik slovenskega alpinizma bo Matjaž Šerkezi pripravil v kratkem. Uredništvo bo 

prevzela Anja Peternelj. 

Razglasitev naj alpinistk in alpinistov bo v sklopu Festivala gorniškega filma konec februarja 

(26.2.2014)., istočasno bo 10 minut posvečenih zaključku obeleževanja 120 letnice SPD/PZS. 

V teku so priprave za Zbor alpinistov, ko bo treba potrditi, oblikovati novo širšo KA. 

 

Ad 3) 

Finančno situacijo po rebalansu za leto 2013 je pojasnil Matej Planko. 

Koliko denarja bomo dobili na razpisih za leto 2014 je še neznanka. 

 

Sklep  2010-14.3.1 

Do naslednje seje KA je treba pripraviti približen programski in finančni načrt za 2014 in poročila za 

leto 2013. 

Sklep  2010-14.3.2 

Miha bo pripravil predloge za izbor naj alpinistk in alpinistov. 

 

 



 
 

Sklep  2010-14.3.3 

Razpis za kvalitetne vzpone bo objavljen, ko bomo imeli podatke o sredstvih, ki so na razpolago. 

 

Sklep  2010-14.3.4 

Na naslednji seji KA bo treba določiti višino prispevka kandidatov za izpite za alpiniste in inštruktorje. 

(predlog pripravi Tomo Česen) 

Finančno je treba ovrednotiti tabore in pripraviti drugačen stroškovnik, višja participacija 

udeležencev ali nižja nadomestila inštruktorjev ali drugačna oblika taborov.(Alen Marinovič) 

 

Sklep  2010-14.3.5 

Miha in Matjaž bosta pripravila razpis za volitve  za novo KA 

 

Seja je bila končana ob 19.30 uri. 

 

Zapisala : Jasna Pečjak 


